
Referat af skolebestyrelsesmøde  

 

Tirsdag den 5. april 2022 kl. 17.30 – 18:30  

Virtuelt møde   

Udsendt 

af: 
Ordstyrer: 
Referent: 

Michael Holze Zimmermann 

 
 
Karoline Sem Nilsen  

Søgårdsskolen den 20. april 2022 

Indkaldes: 
 
  

Charlotte Esmeralda Kamp, Michael Carstensen, Mikkel Hansen, Christina Peets Gottliebsen, 
Kasper Tjørntvej Davidsen, Poul Phillip Bendixen Møller, Kim Helweg-Møller, Michael Holze 
Zimmermann, Kim Helweg-Møller Frank Hugsted, Karoline Sem Nilsen  

Afbud: Tobias Haahr Kulmbach, Marie Louise Bjerg, Jan Forsing 

 

 
 Nr. 

 
 Dagsorden 

  
Bilag/Indstillinger 

Referat 

 

21/22-
29 

Godkendelser: 

Referat af mødet den 1. marts  

 

Medbring tilsendte 
referater 

 

Referatet er godkendt.  

 
21/22-

30 

  
Meddelelser:  

• Formand (CK) 
• Medarbejdere (FH/KHM) 
• Ledelse (MHZ) 

  

 
  

Formand:  

Storforældremødet blev et godt 

møde, hvor vi kom godt rundt om 

det hele. Nogle 

spørgsmål/bekymringer blev 

fremlagt fra forældrene. Blandt 

andet, fagfordeling mellem 

pædagog/lærer og 

pædagogmedhjælper blev også 

kommenteret i mødet.  

Bestyrelsen fik også ros for sit 

arbejde vedr. skolens fremtid og 

økonomi. En forælder har meldt sig 

som kandidat til 

skolebestyrelsesvalg.  

Formanden har deltaget i 

ansættelsesudvalget vedr. ny 

skoleleder på skolen. Der er fest 

førstkommende fredag. Kom til fest! 

Medarbejdere (FH/KHM): 
FH: Der er en oplevelse af 
usikkerhed omkring skolens fremtid. 
Skolen vil mærke nogen 
forandringer, som skaber 

usikkerhed blandt personalet.  
Fagfordelingen til næste år er også 
noget der fylder hos personalet. 
Både Kim og Frank er på valg som 
medlemmer af skolebestyrelsen.   
 
Frank er på valg, og genstiller 
gerne.  
 



KHM:  
Næste skoleår fylder en del. Fokus 
på sammenlægninger af klasser, og 
hvordan vi kan bibeholde faglig 
kvalitet.  
 
Ledelse (MHZ): 
Ledelsen arbejder med kommende 
skoleår, og afsøger 

sammenlægninger i tre afdelinger. 
Prognosen er, at der kommer to nye 
børnehaveklasser – samlet ti elever. 
Kommunikationsplanen omkring 
skolens fremtid er fulgt, og 
forældre, medarbejdere er 
orienteret herom. 
 
Der er sat ny dato for den udsatte 
høstfest, Nu kaldt midsommerfest: 
onsdag 11. maj.  
Foreningen Lev vil sponsorere 

skolen i forbindelse med 
arrangementet.  
Michael er tiltrådt som skoleleder, 
og et nyt stillingsopslag til 
viceskoleleder er på vej. 
  
Elevråd: Eleverne melder, at de er 
rigtig glade for nye mooncars, 
legetøj.  
Et nyt kunstprojekt i skolegården er 
gået i gang.    

 
 

21/22-
31 

Skolens fremtid:  

Opsamling på storforældremøde  

 Formand: Storforældremødet gik 
godt. Forældrene gav gode 
kommentarer, samt bekymringer som 
var kendt for skolebestyrelsen.  
Nogen er bekymret for 
åbningstiderne, i forbindelse med at 
hente deres børn osv. Det var god ro 
og orden. 
 
Kommentar fra MK: I relation til 
dette – Vil forældrene have mulighed 
for at søge tabt arbejdsfortjeneste – 
og kan skolen formidle information om 
dette, til forældre? 
  

MHZ: Relevante og forventelige 
kommentarer fra forældrene i 
storforældremødet. Henvendelserne 
efterfølgende, har hovedsagelig været 
omkring vores lukkeuge i uge 29. 
Skolen vil lave nogen foranstaltninger, 
og er i dialog med de enkelte forældre 
for at afsøge pasningsmuligheder i 
uge 29.  
 
Der kommunikeres ikke ud omkring 
ansøgning af tabt arbejdsfortjeneste 
eller lign. 
Men skolens ledelse vil naturligvis 
gerne være i dialog med de forældre 
der henvender sig.  
Der kom også spørgsmål omkring 
hvordan skolen løser fagfordelingerne 
i næste skoleår. Ændring af 



servicerammen, er et værktøj for at 
sikre et godt skoletilbud for skolens 
elever.  
Formand: Hvad er tidsperspektivet 
omkring næste skoleår, og 
sammenlægninger. Hvornår vil 
forældrene orienteres om næste 
skoleår?   
 
MHZ: Vi er i proces, og er i dialog 
med afdelinger, medarbejdere, PPR og 
logopæd.  
 
Tidsplan er blevet skubbet, og vi er 
noget forsinket, men arbejder 
henimod en udmelding til forældre 
ultimo maj. 

21/22-
32 

Skolebestyrelsesvalg  

Status samt nye kandidater  

 En ny kandidat har meldt interesse, 

hvilket betyder at Michael Carstensen 

kan give sin plads videre. 

Skolebestyrelsen skal også have flere 

suppleanter.  

 

21/22-
33 

Strategidag  

Drøftelsespunkt  

Skal vi afholde før 
eller efter 
sommerferien? 
Fordele og ulemper 
ved begge dele. Vi 
har ventet længe, 
og har nu fremtiden 
på plads. Til 
gengæld kommer 

der potentielt nye 
medlemmer efter 
sommer. Skal vi 
vente på dem? 

V/Formand: Skal vi afholde 
strategidag nu, eller efter 
sommerferien?  
 
CPG: Vil gerne gøre det nu.  
KHM: Vil gerne gøre det nu.  
 
MHZ. Der er rigtig mange fordele 
både for og imod. Vil meget gerne 

mødes inden sommerferien – for at 
skabe et godt pædagogisk 
fundament til et nyt skoleår, med 
information om skolens 
udviklingsområder/indsatsområder 
fremadrettet v/ Kim og Frank.   
 
KHM og FH: Vil gerne dele mere 
viden om dette til en strategidag.   
 
 

MHZ: Skolens fremtid, og elevprofil 
kan være et aktuelt tema. Vi ønsker 
også indspil fra skolebestyrelsen. Vi 
melder ud om mulige datoer.  
 
 
Skolebestyrelsen vil gerne holde 
strategidagen på en anden matrikel.  
Lørdag er en aktuel dag for 
strategidag.   
 
Punkter til temaer til Strategidag:  

- Fælles pædagogisk fundament  
- Hvordan klædes ufaglærte 
medarbejdere på. 
- Skolens fremtid og elevprofil 
 



21/22-
34 

Eventuelt  

- Herunder ønsker om punkter til 
ny dagsorden 

  

 


